
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

Zápis č. 8 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk konaného 

dne 19.02.2020 
 
Přítomni: 20+1 
     

1. Zahájení 
a)  ověřovatelé zápisu:   

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk určuje ověřovateli zápisu Mgr. Vladislavu 
Michalčíkovou a Ing. Pavla Dohnala. 
PRO:   20  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/01 
Zastupitelstvo města Hluk určilo ověřovateli zápisu Mgr. Vladislavu 
Michalčíkovou a Ing. Pavla Dohnala. 

 
b) schválení programu 

Ing. Křižan: „Před zasedáním zastupitelstva mně bylo některými zastupiteli 
sděleno, že není vhodné na dnešním zastupitelstvu projednávat bod o 
poskytnutí mimořádné odměny pro uvolněné členy zastupitelstva (starostu a 
místostarostu).  Hlavním důvodem pro zrušení bodu č. 8) je zdůvodnění, za co 
žádáme odměnu. Někteří zastupitelé požadují, aby důvody pro mimořádnou 
odměnu znali s předstihem, podobně jako u jiných bodů jednání 
zastupitelstva. Spousta věcí je dána náplní práce, je potřeba si přesně 
stanovit a vyjmenovat důvody. Proto navrhuji zrušení bodu č. 8) z programu 
dnešního zastupitelstva“. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk ruší projednání bodu č. 8) Poskytnutí mimořádné 
odměny uvolněným členům zastupitelstva z jednání dnešního zastupitelstva 
města. 
PRO:   19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 8/2020/02 
Zastupitelstvo města Hluk zrušilo projednání bodu č. 8) Poskytnutí mimořádné 
odměny uvolněným členům zastupitelstva z jednání dnešního zastupitelstva 
města. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje program 8. zasedání zastupitelstva města 
s vypuštěním bodu č. 8) Poskytnutí mimořádné odměny uvolněným členům 
zastupitelstva a následným přečíslováním dalších bodů: 
1. Zahájení 

a) ověřovatelé zápisu  
b) schválení programu 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 

konaného dne 04.12.2019 
2. Odkup pozemků p.č. 3817/20 a 3817/21 v lokalitě vedle čistírny odpadních 

vod, v k.ú. Hluk 
3. Odkup pozemku p.č. 1274/14 v ulici Zabartoníčí, v k.ú. Hluk 
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4. Prodej pozemků p.č. 1945/1, 1945/2 a 1945/3 v křižovatce ulic Dílce a 
Hrnčířská, v k.ú. Hluk 

5. Prodej pozemků v trati Babí hora, v k.ú. Hluk: 
a) p.č. 3518/2  
b) části pozemků p.č. 3619/9 a 3631/5  

6. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku dle Směrnice č. 1/2017 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 

7. Stanovení výše odměn neuvolněným členům zastupitelstva města 
8. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
9. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
10. Diskuse 
11. Závěr 

 
PRO:   20  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/03 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo program 8. zasedání zastupitelstva města 
s vypuštěním bodu č. 8) Poskytnutí mimořádné odměny uvolněným členům 
zastupitelstva a následným přečíslováním dalších bodů. 

 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 04.12.2019   
Ing. Martin Křižan – přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva 
města ze dne 04.12.2019, č. ZM 7/2019/01 – ZM 7/2019/26. 
Usnesení ZM 7/2019/17 
Zastupitelstvo města Hluk uložilo radě města, vytypovat společnosti, které se zabývají 
odkupem pohledávek a pohledávku ve výši 108 759 Kč za nezaplacené faktury za 
nájemné a ostatní služby Obecní restaurace Hluk nabídnout k odkupu. 
Ing. Křižan: „Na základě tohoto usnesení byly osloveny 4 společnosti, které se 
zabývají odkupem pohledávek. Reagovala pouze jedna společnost s tím, že nemá 
zájem o odkup pohledávky. Navrhuji, abychom tyto pohledávky vrátili zpět 
k projednání finančnímu výboru a radě města“. 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk postupuje projednání pohledávky ve výši 108 759 Kč za 
nezaplacené faktury za nájemné a ostatní služby Obecní restaurace Hluk finančnímu 
výboru a radě města. 
PRO:   20  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/04 
Zastupitelstvo města Hluk postoupilo projednání pohledávky ve výši 108 759 Kč za 
nezaplacené faktury za nájemné a ostatní služby Obecní restaurace Hluk finančnímu 
výboru a radě města. 

 
Usnesení:  ZM 7/2019/24 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí informace starosty města o budoucnosti 
Penkova statku a ukládá všem zastupitelům zpracovat budoucí využití Penkova 
statku do pracovní porady zastupitelů, která se bude konat v měsíci lednu 2020, 
s ohledem na budoucí využití budov bývalé obecní restaurace a staré základní školy. 
Ing. Křižan: „K tomuto bodu jsme se vrátili na jednání rady města, rada nemá zájem o 
tomto bodě jednat. Dnes si stanovíme termín pracovního jednání např. pondělí před 
dalším zasedání zastupitelstva v měsíci dubnu“. 
 
 



 
 

- 3  - 
 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje svolání pracovního jednání zastupitelstva města 
na den - 20. dubna 2020 v 17:00 hodin. 
PRO:   20  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/05 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo svolání pracovního jednání zastupitelstva města 
na den - 20. dubna 2020 v 17:00 hodin. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí kontrolu plnění ostatních usnesení ze  
zasedání zastupitelstva města konaného dne 04.12.2019. 
PRO:   20  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/06 

Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí kontrolu plnění ostatních usnesení ze  
zasedání zastupitelstva města konaného dne 04.12.2019. 

 

2. Odkup pozemků p.č. 3817/20 a 3817/21 v lokalitě vedle čistírny 
odpadních vod, v k.ú. Hluk 
Ing. Křižan: „Na minulých jednáních zastupitelstva jste byli průběžně informováni o 
projektu "Doplnění stokové sítě a modernizace a intenzifikace ČOV města Hluk". 
Tento projekt připravujeme přibližně od října 2018. Z praktických důvodů byl projekt 
rozdělen na dvě projektové části, a to na projekt modernizace ČOV a projekt 
kanalizace. Projekt pro stavební povolení kanalizace je dokončen a v současnosti 
začíná inženýrská činnost. Projekt modernizace ČOV je termínově napřed a 
inženýrská činnost je ukončena. Realizační projekt modernizace ČOV je téměř 
dokončen a v současnosti se pracuje na vyřizování stavebního povolení. Právě 
vyřizování stavebního povolení modernizace ČOV ukázalo, kolik problémů z minulosti 
je nevyřešeno. Jedná se především o nedořešené vynětí ze ZPF, nedořešený zábor 
soukromých pozemků, nezměněný územní plán. Právě nevyřešené vlastnické vztahy 
k pozemkům zabraných stavbou současné ČOV je důvodem tohoto bodu jednání 
zastupitelstva. Všechny tyto problémy a další pravděpodobně ukáže ještě projekt 
kanalizace a aktualizace PRVKZK (Plán rozvoje vodovodů a kanalizací Zlínského 
kraje), vedou k výraznému termínovému zpoždění získání stavebního povolení na 
obě části projektu. Současně to způsobuje problém s možným budoucím čerpáním 
dotace od Ministerstva zemědělství. Proto tento bod považuji poměrně stěžejní pro 
další postup v získání dotace.   
Jak jsem již uvedl, naše současná ČOV zasahuje do 3 soukromých pozemků od levé 
břehové hrany potoka Okluky (nepřesnost vedení plotu ČOV mimo naše parcely je i 
na jiných stranách areálu, ale tam projekt modernizace nezasahuje). Stěžejní je 
pozemek 3817/20, na kterém je koncová šachta, oplocení a vyústní prvek do potoka 
Okluky. Abychom mohli získat stavební povolení, musíme získat podpis majitele 
pozemku, který bude se stavbou na svém pozemku souhlasit. Majitelem stěžejního 
pozemku je paní X.Y., která podpis podmiňuje odkupem obou jejích pozemků a to 
3817/20 a 3817/21. Pozemek p.č. 3817/20 o rozloze 378 m2 (dle KN se jedná o ornou 
půdu, dle ÚP se jedná o plochu K - plocha krajinné zeleně) a pozemek p.č. 3817/21 o 
rozloze 62 m2 (dle KN se jedná o ornou půdu, dle ÚP se jedná o plochu K - plocha 
krajinné zeleně) vlastní paní X.Y. Majitelka dle své žádosti,  nabízí  pozemky  
k prodeji městu Hluk a to 1 m2 za  250 Kč. 



 
 

- 4  - 
 

Oba pozemky mají společnou výměru 440 m2. Což by při ceně 250 Kč/m2 znamenalo 
cenu 110 000 Kč. Předběžně jsem cenu zjišťoval a 1 m2 vycházel kolem 34 Kč. 
V minulosti jsme nákup pozemků kolem ČOV realizovali 28.02.2018 (ZM 23/2018/12) 
právě za cenu 250 Kč/m2 v oblasti vjezdu do areálu ČOV.  
Nákup pozemků doporučuji ze dvou důvodů. Prvním důvodem je získat podpis pro 
stavební povolení, druhým je budoucí rozvoj a dostavba ČOV. Jedná se podle mě o 
důležité rozhodnutí, které je nezbytné pro další rozvoj města v oblasti čištění 
odpadních vod. Legislativa nás neustále nutí zlepšovat kvalitu vypouštěných vod 
z ČOV. V budoucnu nás čekají zásadní investice (měření srážkových vod, dešťová 
zdrž, přísnější limity kvality vypouštěných vod, životnost aktivační nádrže). Celý 
budoucí vývoj naší ČOV s ohledem na výhled legislativy chci řešit zadáním studie, 
která bude zadána po dokončených projektových pracích na kanalizaci a ČOV. 
Ve znaleckém posudku je uvedena cena 33,79 Kč/m2, naceněné stromy činí částku 
81 780 Kč, celková cena po zaokrouhlení činí 96 650 Kč. 
Pokud bychom chtěli za 20 let modernizovat čističku, nikdo by nás přes zastavěné 
pozemky v okolí nepustil, nákladní auto by tudy neprojelo. Do budoucna bych chtěl 
řešit odkup dalších dvou pozemků v tomto místě“. 
Ing. Dohnal: „Dávala paní X.Y. souhlas se stavbou na jejím pozemku?“ 
Ing. Křižan: „Myslím si, že se to v té době neřešilo“. 
Ing. Dohnal: „Jedna věc je plot a druhá stavba. Na jejím pozemku stojí stavba“. 
Ing. Křižan: „Při schvalování musíme zdůvodnit rozdíl ceny mezi znaleckým 
posudkem a naší cenou“. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje odkup pozemků p.č. 3817/20 o rozloze 378 m2 a 
3817/21 o rozloze 62 m2 v lokalitě vedle čistírny odpadních vod v k.ú. Hluk, od paní 
X.Y.  za cenu 250 Kč/m2, poplatky hradí město Hluk.   
Důvodem navýšení ceny oproti znaleckému posudku je: 
- získání stavebního povolení pro Modernizaci a intenzifikaci ČOV města Hluk 
- vyřešení majetkových poměrů, které se táhnou od roku 1998 
- budoucí možnost rozvoje ČOV v této lokalitě. 
PRO:   20  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/07 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo odkup pozemků p.č. 3817/20 o rozloze 378 m2 a 
3817/21 o rozloze 62 m2 v lokalitě vedle čistírny odpadních vod v k.ú. Hluk, od paní 
X.Y.  za cenu 250 Kč/m2, poplatky hradí město Hluk.   
Důvodem navýšení ceny oproti znaleckému posudku je: 
- získání stavebního povolení pro Modernizaci a intenzifikaci ČOV města Hluk 
- vyřešení majetkových poměrů, které se táhnou od roku 1998 
- budoucí možnost rozvoje ČOV v této lokalitě. 

 

3. Odkup pozemku p.č. 1274/14 v ulici Zabartoníčí, v k.ú.  Hluk   
Ing. Křižan: „Jedná se o nabídku paní X.Y., ze dne 7. listopadu 2019 na prodej 
pozemku p.č. 1274/14 o rozloze 146 m2 (dle KN se jedná o ostatní komunikace – 
ostatní plocha, dle ÚP se jedná o plochu PV plocha veřejného prostranství s 
převahou zpevněných ploch).  
Stavební komise se žádostí zabývala na svém jednání dne 25.11.2019 a doporučila 
radě města odkup pozemku. Dále doporučila oslovit majitele ostatních pozemků pod 
komunikací a chodníkem v ulici Zabartoníčí s nabídkou odkupu do vlastnictví města. 
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Rada města na jednání dne 27.11.2019, usnesením RM 28/2019/31 doporučila 
zastupitelstvu odkup pozemku p.č. 1274/14. Poplatky za převod nemovitosti se rada 
nezabývala, ale na základě jednání s rodinou X.Y.  byla dohodnuta platba poplatků 
na polovinu (poplatkem se rozumí – znalecký posudek, sepsání smlouvy, návrh na 
vklad). Daň z nabytí nemovitosti uhradí kupující, tedy město Hluk. Pozemek byl 
oceněn znaleckým posudkem č. 1322-2020, který zpracoval Ing. Martin Dufka. Dle 
znaleckého  posudku  je  pozemek  p.č. 1274/14  o  rozloze 146 m2 oceněn na částku  
19 060 Kč (130,56 Kč/1 m2). S navrženou cenou paní X.Y. souhlasí“. 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje odkup pozemku p.č. 1274/14 o rozloze 146 m2 v 
ulici Zabartoníčí v k.ú.  Hluk,  od paní X.Y., za cenu dle znaleckého posudku, 
poplatky hradí ½ město Hluk, ½ paní X.Y., daň z nabytí nemovitosti hradí město Hluk. 
PRO:  20   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 8/2020/08 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo odkup pozemku p.č. 1274/14 o rozloze 146 m2 v 
ulici Zabartoníčí v k.ú.  Hluk,  od paní X.Y., za cenu dle znaleckého posudku, 
poplatky hradí ½ město Hluk, ½ paní X.Y., daň z nabytí nemovitosti hradí město Hluk. 
 

4. Prodej pozemků p.č. 1945/1, 1945/2 a 1945/3 v křižovatce ulic Dílce a 
Hrnčířská, v k.ú. Hluk 
Ing. Křižan: „Jedná se o žádost paní X.Y. ze dne 11. září 2019 o odkup pozemků p.č. 
1945/1, 1945/2 a 1945/3 o celkové rozloze 51 m2 (dle KN se jedná o zahradu, dle ÚP 
se jedná o plochu Z* plocha sídelní zeleně) ve vlastnictví města Hluk.  
Stavební komise se žádostí zabývala na svém jednání dne 25.11.2019 a 
nedoporučila radě města prodej pozemků. Rada města na jednání dne 27.11.2019, 
usnesením RM 28/2019/30 doporučila zastupitelstvu prodej pozemků zamítnout. 
Pokud se prodej zamítne, měla by rada města v budoucnu stanovit další podmínky 
užívání pozemků. 
Jedná se o pozemky kolem garáže v ulici Nad Kaštancem naproti rodinného domu 
manželů X.Y. Nebylo by dobré prodávat, protože nevíme, jestli v budoucnu 
nebudeme pozemky potřebovat pro cestu nebo chodník“. 
p. Plačková: „Paní pozemky k něčemu navazují nebo proč je potřebuje? 
Ing. Křižan: „Byl za mnou pan X.Y., pozemky dlouhodobě užívají v domnění, že jsou 
jejich. Řekl jsem mu, aby přinesl nabývací titul k pozemkům. Zveřejníme záměr o 
pronájmu pozemků. Myslím si, že každý metr čtvereční veřejného prostranství na 
vedení sítí, kabelů, chodníků je pro nás důležitý“. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
   
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk zamítá prodej pozemků p.č. 1945/1, 1945/2 a 1945/3 v 
křižovatce ulic Dílce a Hrnčířská v k.ú. Hluk, paní X.Y. a pověřuje Radu města Hluk 
vyřešením nájemního vztahu na těchto pozemcích a pozemku p.č. 1944/1. 
PRO:   20  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
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Usnesení:  ZM 8/2020/09 
Zastupitelstvo města Hluk zamítlo prodej pozemků p.č. 1945/1, 1945/2 a 1945/3 v 
křižovatce ulic Dílce a Hrnčířská v k.ú. Hluk, paní X.Y. a pověřila Radu města Hluk 
vyřešením nájemního vztahu na těchto pozemcích a pozemku p.č. 1944/1. 

 

5. Prodej pozemků pozemků v trati Babí hora, v k.ú. Hluk 
a) p.č. 3518/2  
Ing. Křižan: „Jedná se o žádost pana X.Y. ze dne 10. října 2019 o odkup pozemku 
p.č. 3518/2 o rozloze 16 m2 (dle KN se jedná o zastavěnou plochu nádvoří, dle ÚP se 
jedná o plochu RI plocha rodinné rekreace) ve vlastnictví města Hluk.  
Stavební komise se žádostí zabývala na svém jednání dne 25.11.2019 a doporučila 
radě města prodej pozemku. Rada města na jednání dne 27.11.2019, usnesením RM 
28/2019/32 schválila zveřejnění záměru o prodeji pozemku p.č. 3518/2. Na toto 
zveřejnění reagoval pouze pan X.Y. svou žádostí ze dne 12.12.2019. Rada města na 
jednání dne 15.01.2020, usnesením RM 31/2020/03 doporučila zastupitelstvu schválit 
prodej pozemku p.č. 3518/2 za cenu odhadní, poplatky hradí kupující. Pozemek byl 
oceněn znaleckým posudkem č. 1320-2020, který zpracoval Ing. Martin Dufka. Dle 
znaleckého posudku je pozemek p.č. 3518/2 o rozloze 16 m2 oceněn na 8 070 Kč 
(504,22 Kč/1 m2). Majitele sousedních pozemků jsme ve věci prodeje nekontaktovali, 
neboť pozemek je pod rekreační chatou, kterou vlastní pan X.Y. 
Panu X.Y. jsem psal, neodpověděl písemně, ale telefonicky projevil souhlas. 
Přístavek chaty je na obecním pozemku, narovnání vlastnických vztahů je důležité“. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje prodej pozemku p.č. 3518/2 o rozloze 16 m2 v 
trati Babí hora v k.ú. Hluk, panu X.Y., za cenu dle znaleckého posudku, poplatky 
hradí kupující. 
PRO:  20   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/10 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo prodej pozemku p.č. 3518/2 o rozloze 16 m2 v 
trati Babí hora v k.ú. Hluk, panu X.Y., za cenu dle znaleckého posudku, poplatky 
hradí kupující. 

 
b) části pozemků p.č. 3619/9 a 3631/5   
Ing. Křižan: „Jedná se o stejnou žádost pana X.Y. ze dne 10. října 2019 o odkup části 
pozemku p.č. 3619/9 o rozloze 163 m2 (přibližná velikost části pozemku 40 m2, dle 
KN se jedná o trvalý travní porost, dle ÚP se jedná o plochu RI plocha rodinné 
rekreace) a části pozemku p.č. 3631/5 o rozloze 2603 m2 (přibližná velikost části 
pozemku 60 m2, dle KN se jedná o vodní plochu – koryto vodního toku přirozené 
nebo upravené, dle ÚP se jedná o plochu K plocha krajinné zeleně) ve vlastnictví 
města Hluk.  
Stavební komise se žádostí zabývala na svém jednání dne 25.11.2019 a 
nedoporučuje radě města prodej části městských pozemků, parcelní číslo 3619/9 a  
části p.č. 3631/5. Stavební komise doporučuje uzavřít s panem X.Y. nájemní smlouvu 
na části městských pozemků, které užívá. Rada města na jednání dne 27.11.2019, 
usnesením RM 28/2019/32 doporučila zastupitelstvu prodej části obou pozemků 
zamítnout. 
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Pokud se prodej zamítne, měla by rada města v budoucnu stanovit další podmínky 
užívání pozemků. 
Zamítnout prodej chceme z důvodu, kdyby měla vést přes Babí horu stezka nebo 
chodník, aby se stala navazující cyklostezkou z Boršic do Hluku. V lokalitě jsou již  
dva pozemky, které mají nájemní vztah, neplatí nám nájemné a starají se vzorně o 
pozemky. Pozemky jsou ve výprose nebo výpůjčce.“ 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk  zamítá prodej části pozemků p.č. 3619/9 a 3631/5  v trati 
Babí hora v k.ú. Hluk, panu X.Y. a pověřuje Radu města Hluk vyřešením budoucího 
nájemního vztahu. 
PRO:   20  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/11 
Zastupitelstvo města Hluk  zamítlo prodej části pozemků p.č. 3619/9 a 3631/5  v trati 
Babí hora v k.ú. Hluk, panu X.Y. a pověřilo Radu města Hluk vyřešením budoucího 
nájemního vztahu. 
 

6. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku dle Směrnice č. 1/2017 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území  
Ing. Křižan: „Jedná se o žádost pana X.Y. a paní X.Y. pro dům v ulici Družstevní I. 
č.p. 202, na pozemku p.č. 618, ze dne 15.01.2020. Žádost o zařazení do seznamu 
byla schválena zastupitelstvem města dne 25.10.2017. Stavební komise na svém 
jednání 11.02.2020 doporučila radě města schválení finančního příspěvku. Rada 
města na svém jednání 05.02.2019 doporučila zastupitelstvu schválit poskytnutí 
finančního příspěvku ve výši 140 000 Kč na rekonstrukci rodinného domu č.p. 202 v 
ulici Družstevní I., Hluk panu X.Y. a paní X.Y.“  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 140 000 
Kč panu X.Y. a paní X.Y. na rekonstrukci rodinného domu č.p. 202 v ulici Družstevní 
I, Hluk, dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území. 
PRO:   20  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 8/2020/12 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 140 000 
Kč panu X.Y. a paní X.Y. na rekonstrukci rodinného domu č.p. 202 v ulici Družstevní 
I, Hluk, dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území. 
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7. Stanovení výše odměn neuvolněným členům zastupitelstva města 

Ing. Křižan: „Nařízením vlády č. 338/2019 Sb. dochází k novelizaci nařízení vlády č. 
318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků. 
Dosavadní částky stanovené v příloze nařízení vlády byly navýšeny o 10 % s 
účinností od 1. ledna 2020. Pro neuvolněné členy zastupitelstva novela nařízení 
vlády změnila (navýšila) jen maximální možnou výši odměn, jež může zastupitelstvo 
schválit pro neuvolněné členy zastupitelstva za výkon jednotlivých funkcí. Je tedy na 
rozhodnutí zastupitelstev jednotlivých obcí, zda přistoupí k navýšení odměn pro své 
neuvolněné členy za výkon jednotlivých funkcí. Připomínáme, že dle zákona se výše 
odměny stanoví v celých korunách a změněnou výši je možné schválit nejdříve s 
účinností ode dne přijetí příslušného usnesení zastupitelstvem obce (podrobněji § 72 
zákona o obcích). Obce tak mohou změnit výši odměn s účinností od 1. ledna 2020 
již před nabytím účinnosti novely nařízení vlády č. 318/2017 Sb., tzn., že 
zastupitelstva mohou přijmout příslušné usnesení již v průběhu prosince 2019. Pokud 
přistoupí ke změně odměn až v roce 2020, může být účinnost takového usnesení 
nejdříve ode dne jeho přijetí (např. bude-li zastupitelstvo obce jednat o odměnách 15. 
ledna 2020, bude prvním dnem, kdy mohou platit navýšené/změněné částky odměn, 
15. leden 2020). Dopis pana náměstka vnitra pro řízení sekce legislativy, státní 
správy a územní samosprávy JUDr. PhDr. Petra Mlsny, Ph.D., byl rozesílán na 
jednotlivé obce až po 10. prosinci 2019. Proto jsme nemohli na prosincovém 
zastupitelstvu tuto záležitost projednat. Nadále platí, že návrh na odměňování není 
pevný. Odměňování můžeme na jakémkoliv dalším zastupitelstvu změnit (snížit, 
zvýšit do předepsaného limitu, popř. i zrušit). 
Rada se nařízením vlády č. 338/2019 Sb. zabývala pouze v rámci sestavování 
programu jednání zastupitelstva. Samostatné usnesení z rady města k této 
problematice není. V radě panuje shoda, že by se odměny neměly navyšovat. Při 
propočtu by to zatížilo letošní rozpočet přibližně o částku 120 tis. Kč. Dále podle 
schváleného termínového plánu rad a zastupitelstev dochází ke snížení počtu 
jednání orgánů obce. S termínovým plánem budete seznámeni v bodě informace.  
Dnes jsem dostal e-mail od jednoho zastupitele, cituji znění: 
„K projednání bodu o navýšení odměn zastupitelů si dovoluji Vám sdělit svůj názor. 
Debata se točí okolo navýšení odměn o 10% cca 150 Kč hrubého. Je to úsměvná 
částka, kdyby tu nešlo o něco jiného. O podstatu věci a tou je, jak si ceníme své 
práce pro veřejnost, jestli si dokážeme svou práci sami před sebou ocenit a obhájit. 
Už jste se někdy setkal s tím, že by zaměstnanec řekl svému vedoucímu, že nechce 
zvýšit plat i když na to má nárok? Nebo že vedoucí pracovník odmítne prémie? Já 
tedy ne a myslím si, že nikdo z nás. Ani by to nikdo v zaměstnání neudělal.  A proč 
také? Každý člověk má svou hodnotu. Jestliže poctivě odvádí svou práci, ať je to na 
jakékoli pracovní pozici, má nárok na odměnu. A na jakou výši odměny? No přeci 
podle zásluh, jak se říkávalo. Jak všichni víme, nebo možná nevíme, práce 
zastupitele nespočívá jen v tom odsedět si několik hodin jednou za čas na 
zasedáních. Obnáší to i přípravu, prostudovat si materiály, příp. vyhledat různé 
předpisy k dané problematice, zkušenosti ostatních obcí s daným problémem, 
pobavit se s lidmi o jejích názoru apod. Troufám si říct, že většina ze zastupitelů, 
každý podle svých možností a schopností, dělá pro obec a veřejnost víc, než jen že 
sedí na zastupitelstvu. Ať je to práce s dětmi – sport, kultura, hudební výchova, 
folklór, různé zájmové kroužky – rybáři, myslivci, zahrádkáři atd. Dále aktivity s 
důchodci, komunikace a pomoc sociálně slabým i postiženým občanům, kvalitní 
služby pro občany atd. atd. To všechno přispívá ke zviditelnění Hluku, ke zvýšenému 
cestovnímu ruchu a propagaci města a v neposlední řadě ke kladnému hodnocení 
„našeho pana starosty“ a vedení města jako celku. Když budu mluvit za sebe, já si 
myslím,  že  si  navýšení  odměn  zasloužíme.  Nejde  mi  o tu stokorunu, ale o projev 
uznání za mou práci. 
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A pokud si to rada města nemyslí, tak je to pro mě známka alibismu a snaha zalíbit 
se občanům, což by byla ta lepší varianta a nebo si neváží naší práce, což už by bylo 
napováženou…“ 
Vzhledem k tomuto dopisu dám návrh na navýšení částky pro zastupitele o 10%, 
nárust  v rozpočtu by byl o 30 tis. Kč/rok. Mluvím jen o členech zastupitelstva, ne o 
radních a předsedech komisí a výborů“. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk stanovuje v souladu s nařízením vlády č. 202/2018 Sb., o 
výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, výši odměn 
neuvolněným členům zastupitelstva města od 1.3.2020: 
- neuvolněný člen zastupitelstva 1 989 Kč/měsíc 
PRO:   5  PROTI:   6  ZDRŽEL SE:    9 

Usnesení:  ZM 8/2020/13 

Zastupitelstvo města Hluk nepřijalo usnesení o stanovení výše odměn členům 
zastupitelstev územních samosprávných celků, v souladu s nařízením vlády č. 
202/2018 Sb., výši odměn neuvolněným členům zastupitelstva města od 1.3.2020: 
- neuvolněný člen zastupitelstva 1 989 Kč/měsíc. 

 

8. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
Ing. Petr Hájek – předseda finančního výboru: 
„Finanční výbor zasedal dne 17.02.2020.  Na programu měl následující body: 

1. Rozpočtové opatření č. V pro rok 2019 
2. Rozpočtové opatření č. I roku 2020 
3. Žádost o dotaci - TJ Spartak Hluk, z.s. 
4. Žádost o dotaci - Charita Uh. Hradiště 
5. Žádost o dotaci – Římskokatolická farnost Hluk  
6. Kontrola pokladny 

 
18:25 hodin – příchod p. Julie Šuránková (stav 21) 

 
Ad 1) Rozpočtové opatření č. V pro rok 2019 
 
Příjmy -   rozpočet upravený                                                 106 843 948,- 

 

4122 Dotace KÚ ZK – Sport Hluk PO   +         10 000,- 

4116 Dotace MŚMT– DDM PO Hluk   +       935 470,-        

 

        =  107 789 418,- 

 

Financování – rozpočet upravený                                            9 343 200,- 

 

Výdaje – rozpočet upravený                                                 116 187 148,- 

 

3412 Sportovní zařízení                 +          10 000,- 

3421 Volný čas dětí a mládeže                +        935 470,-        

 

=   117 132 618,- 
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Jelikož se rozpočet schvaloval dne 04.12.2019, přišlo na město dne 10.12.2019 
vyrozumění o zaslání dotace ve výši 10 000 Kč pro příspěvkovou organizaci Sport 
Hluk a dne 20.12.2019 dorazilo další avízo z MŠMT prostřednictvím Krajského úřadu 
ZK o poskytnutí neinvestiční dotace pro Dům dětí a mládeže Hluk z operačního 
programu Výzkum, vývoj a vzdělávání ve výši 935 470 Kč. Vzhledem k tomu, že 
zastupitelstvo již proběhlo, účetní jednotka musela zapracovat uvedené dotace do 
svého rozpočtu i přesto, že nebyly schváleny zastupitelstvem. V takovém případě se 
toto rozpočtové opatření dodatečně schválí na prvním zasedání zastupitelstva 
v novém roce. Takový postup lze použít pouze mimořádně, např. v našem případě u 
dotací nebo při živelné pohromě, kdy je nutné okamžitě odstraňovat škody nebo na 
základě pravomocného rozsudku soudu.  
Finanční výbor se seznámil s rozpočtovým opatřením č. V. 2019 a jeho úpravami, 
nemá žádných připomínek a doporučuje zastupitelstvu ke schválení“. 
Mgr. Michalčíková: „Na co byla částka 935 tis. Kč pro Dům dětí a mládeže Hluk?“ 
Ing. Křižan: „Jedná se o žádost na dotaci, kterou ještě vyřizoval bývalý ředitel pan 
X.Y. Dotaci z MAP 2 na záležitosti školení jejich personálu, zakládání malých kroužků 
a vybavení pro kroužky (počítače, software, komunikace s odborníky)“. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje V. Rozpočtové opatření roku 2019: 
 
Příjmy -   rozpočet upravený                                                 106 843 948,- 

 

4122 Dotace KÚ ZK – Sport Hluk PO   +         10 000,- 

4116 Dotace MŚMT– DDM PO Hluk   +       935 470,-        

 

        =  107 789 418,- 

 

Financování – rozpočet upravený                                            9 343 200,- 

 

Výdaje – rozpočet upravený                                                 116 187 148,- 

 

3412 Sportovní zařízení                 +          10 000,- 

3421 Volný čas dětí a mládeže                +        935 470,-        

 

=   117 132 618,- 

 
PRO:   21  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/14 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo V. Rozpočtové opatření roku 2019: 
 
Příjmy -   rozpočet upravený                                                   106 843 948,- 

 

4122 Dotace KÚ ZK – Sport Hluk PO       +         10 000,- 

4116 Dotace MŚMT– DDM PO Hluk     +       935 470,-        

 

         =  107 789 418,- 
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Financování – rozpočet upravený                                            9 343 200,- 

 

Výdaje – rozpočet upravený                                                 116 187 148,- 

 

3412 Sportovní zařízení                 +          10 000,- 

3421 Volný čas dětí a mládeže                +        935 470,-        

 

=   117 132 618,- 

 
 
 

Ad 2) I. Rozpočtové opatření roku 2020 
 
Příjmy -   rozpočet schválený                                         85 880 000,- 

 

4112 Dotace neinvestiční ze SR            -              81 300,-  

 

                 =       85 798 700,-  

 

Financování – rozpočet schválený                                            3 500 000,- 

 

8115 Prostředky na bankovních účtech                  +   4 431 300,- 

 

                     =     7 931 300,- 

 

Výdaje – rozpočet schválený                                         89 380 000,- 

 

2219 Chodníky a stezky                     +   2 500 000,-  

3412 Sportovní zařízení                     +   1 250 000,- 

6171 Místní správa                      +      600 000,- 

 

                                                                                                            =    93 730 000,- 

 

 

Změna § dopravní obslužnosti původně 2292 nově „2294“ od 1.1.2020 

 

Stav finančních prostředků na bankovních účtech k 31.12.2019: 

 

  26 533 905,75  Kč 

 -   9 600 000,00  Kč  zapojeno do rozpočtu roku 2020 

 -   4 431 300,00  Kč  rozpuštěno v rámci I. RO r. 2020 

 -------------------------------------------------------------------------------- 

 Stav 12 502 605,75  Kč 

-    5 000 000,00  Kč  plánovaná rezerva 

-------------------------------------------------------------------------------- 

Zaokr.   7 500 000,00  Kč volné finanční prostředky        
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Rozpočtové opatření č. I bude řešit snížení neinvestiční dotace ze SR o 81 300 Kč 
(nově dotace 3 158 700,00 Kč), z důvodu nového systému výpočtu příspěvku na 
výkon stání správy. Údaje pro stanovení výše příspěvku pro rok 2020 byly použity za 
rok  2018.  Ve  výdajové  části  navyšujeme  částku  na  chodníky  a  stezky  ve    výši  
2 500 000 Kč na doplatek parkoviště v ulici Závodní a vybudování chodníku v Uličce. 
Další navýšení je u kapitoly Sportovního zařízení na přípojku splaškové kanalizace, 
z důvodu nedokončení akce v roce 2019 o částku 1 250 000 Kč. Poslední větší 
úprava je na § 6171 místní správy městského úřadu o částku 600 000 Kč. Jedná se o 
navýšení za dodávku a instalaci serveru, za správcovství sítě firmou Avonet a 
pořízením nového nábytku a vybavení pro paní tajemnici. Tyto změny upravíme ve 
financování.  
Další změna je u § 2292 dopravní obslužnosti, kdy měníme pouze nový § na 2294, 
vlivem změny od 01.01.2020, která metodicky proběhla v měsíci prosinci 2019. 
Finanční výbor nemá připomínek k rozpočtovému opatření I. 2020 a doporučuje 
zastupitelstvu ke schválení. 

 
Ing. Křižan: „U I. Rozpočtového opatření roku 2020 máte ještě tabulku, kterou bych 
chtěl mít  vždy na každém zastupitelstvu k dispozici pro lepší orientaci: 
podle hospodářského výsledku jsme ukončili rok s částkou 26 533 905, 75 Kč, část 
byla zapojena do rozpočtu 2020 a zbývající část  ve výši 4 431 300 Kč, která se 
neproinvestovala a byla rozpuštěna v rámci I. rozpočtového opatření. Na účtu 
zůstává částka 12 502 605,75  Kč, která není zařazena do rozpočtu. Když jsme sdělili 
daňovému poradci panu Lorencovi, že chceme rozpočet schvalovat v prosinci, tak 
nám doporučil nechat si rezervu pro volné ruce ve výši 3-5 mil. Kč. Tato rezerva bude 
mít svůj význam v okamžiku, kdy zastupitelstvo předá radě města kompetenci změny 
rozpočtu do určité výše. Dá jí mandát, že může s nějakou částkou disponovat. Bude 
to lepší pro zjednodušení funkce rozpočtu.  Pan Lorenc píše: 

„Já bych nechtěl konkretizovat částku. Ale obecně – při plánování hospodaření 
v našem případě na období kalendářního roku není logické zahrnout do rozpočtu 
celou částku peněžního přebytku (zůstatek bankovního účtu, pokladna). 
Předpokládám, že většina zastupitelů bude souhlasit s tím, že je vhodné disponovat 
s jistou rezervou, která by sloužila na financování případných nepředvídaných výdajů 
či zmírnění výpadků příjmu. 
Výši přebytku mohou ovlivňovat různé faktory – jako jsou investované peněžní 
prostředky do likvidních nástrojů finančního trhu (termínované vklady, spořící účty, 
investice v otevřených podílových fondech apod.) 
Obecně rezervu ve výši cca 3-5 mil pokládám za přiměřenou“. 
Ing. Křižan: „Pan Lorenc odpovídá na to, proč jsme zavedli částku ve výši 5 mil. Kč do 
plánu rezerv. Takový přehled bude na každém zastupitelstvu, protože v minulosti 
nešlo rozklíčovat, co jsou volné finanční prostředky“. 
Ing. Dohnal: „Uniká mně souvislost převedení pravomoci na radu města, budeme se 
tím zabývat dnes?“ 
Ing. Křižan: „Ne, dnes nebudeme. Jde o ulehčení funkcí radě města v případě, že 
potřebujeme schválit nějakou změnu v rozpočtu, aby se nemuselo svolávat 
zastupitelstvo.“ 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje I. Rozpočtové opatření roku 2020: 
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Příjmy -   rozpočet schválený                                  85 880 000,- 

 

4112 Dotace neinvestiční ze SR     -              81 300,-  

 

          =       85 798 700,-  

 

Financování – rozpočet schválený                                      3 500 000,- 

 

8115 Prostředky na bankovních účtech           +   4 431 300,- 

 

              =     7 931 300,- 

 

Výdaje – rozpočet schválený                                  89 380 000,- 

 

2219 Chodníky a stezky             +   2 500 000,-  

3412 Sportovní zařízení             +   1 250 000,- 

6171 Místní správa              +      600 000,- 

 

                                                                                                    =    93 730 000,- 

 
Změna § dopravní obslužnosti původně 2292 nově „2294“ od 1.1.2020 

PRO:   21  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 8/2020/15 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo I. Rozpočtové opatření roku 2020: 
 
Příjmy -   rozpočet schválený                                     85 880 000,- 

4112 Dotace neinvestiční ze SR        -              81 300,-  

 

            =       85 798 700,-  

 

Financování – rozpočet schválený                                       3 500 000,- 

8115 Prostředky na bankovních účtech            +   4 431 300,- 

 

                =     7 931 300,- 

 

Výdaje – rozpočet schválený                                    89 380 000,- 

2219 Chodníky a stezky                +   2 500 000,-  

3412 Sportovní zařízení                +   1 250 000,- 

6171 Místní správa                 +      600 000,- 

 

                                                                                                       =    93 730 000,- 

 

Změna § dopravní obslužnosti původně 2292 nově „2294“ od 1.1.2020 

 
 
 
 



 
 
 
 

- 14  - 

AD 3) Žádost o dotaci - TJ Spartak Hluk, z.s. 
Finanční výbor  doporučuje zastupitelstvu ke schválení žádost o dotaci – TJ Spartak 
Hluk, z.o. v požadované výši 1 380 000 Kč, včetně příslušné smlouvy. 
Ing. Křižan: „Objevily se pochybnosti, jak je vedeno účetnictví TJ Spartaku, proto 
daňový poradce pan Lorenc provedl kontrolu účetnictví za rok 2019 a účetní závěrky 
za rok 2019. Pan Lorenc kontroloval už v době, kdy bylo účetnictví po paní X.Y. 
napraveno, takže kromě drobných výtek, je vše v pořádku.“  
p. Bojko: „Zastupitelé si mohli celou zprávu pana Lorence přečíst v sekci pro 
zastupitele a vše ostatní již bylo řečeno panem starostou.“ 
Ing. Křižan: „Dalším problémem bylo nepředání některých věcí paní X.Y.“ 
P. Bojko: „S paní X.Y. se začalo komunikovat, jedná se o pár tenisových míčků, 
pořizovací hodnota není ani tisíc korun.“ 
Ing. Křižan: „Dále mám e-maily a SMS zprávy od pana X.Y., který píše, že není 
rovnoměrně rozdělována dotace pro oddíly. Do budoucna by se tím měla zabývat 
sportovní komise. Jsou města a obce, které mají vydaná pravidla pro poskytování 
dotací.“ 
Ing. Dohnal: „Ve veřejnoprávní smlouvě se hovoří, že dotace pro TJ Spartak bude 
poskytnuta ve třech splátkách. Dále je tam vyjmenováno, na co nemá být dotace 
použita. Za rok se nahromadí stovky dokladů, v té době je někdo kontroluje nebo 
ne?“ 
Ing. Křižan: „Jednotlivé oddíly by měly pravidelně předkládat doklady.“ 
Ing. Dohnal: „Ekonomka úřadu by měla kontrolovat doklady, zda odpovídají 
položkám“. 
p. Angerová: „Letos jsem ještě doklady nekontrolovala, v loňském roce jsem nějaké 
doklady (např. za pokuty) paní X.Y. vyhodila a ona to napravila. Jedná se o pokuty, 
když nějaké družstvo nebo oddíl nejede na závody.“ 
Mgr. Michalčíková: „Pokud nepošleme zápis o utkání, když nepřijede družstvo na 
zápas, tak okresní svaz nám dává pokutu. Odpovídám za oddíl jako předsedkyně, že 
máme přesně stanoveno od paní účetní, na co můžeme přesně čerpat. Na 
občerstvení můžeme čerpat jenom sponzorské dary. Víme přesně, na jakou položku 
můžeme co dát.“ 
Ing. Dohnal: „Doklady TJ Spartak jdou na město a město by mělo kontrolovat, zda 
odpovídají. Nezpůsobilé doklady byly vyhozeny, ale také proplaceny.“ 
p. Angerová: „To se stalo pouze za paní X.Y.“. 
Ing. Křižan: „Můžeme schválit veřejnoprávní smlouvu a účetně vyžadovat měsíční 
kontrolu dokladů. Pokud bude schopná účetní, k takovým věcem vůbec nedojde.“ 
Mgr. Dostal: „Toto není možné měsíčně provádět, kromě městských peněz jsou i 
peníze krajské a z ministerstva, kdy se ve II. pololetí dokládají pokladní doklady 
k jednotlivým dotačním titulům. Komplikace vznikly pouze u účetní paní X.Y., nehledal 
bych problémy, kde nikdy nebyly.“ 
Ing. Dohnal: „Nemluvím o tom, že by se doklady předkládaly měsíčně. Peníze vám 
jdou ve třech splátkách, tak byste přinesli doklady ke kontrole např. za I. pololetí.“ 
p. Šuránková: „Neříkejte, že tam problémy nebyly a že za paní X.Y. bylo všechno 
v pořádku. Nebylo to v pořádku. Chceme předejít tomu, aby se to stávalo a chceme 
ulehčit práci ekonomce úřadu tím, že byste předložili doklady vícekrát do roka.“ 
Ing. Dvořáčková: „I Když máte více dotačních titulů, tak víte co můžete ze kterého 
proinvestovat.“ 
p. Blaha: „Zeptejte se nové účetní nebo manželky, zda je vůbec technicky možné 
doklady takto kontrolovat.“ 
Ing. Dohnal: „Já se o to postarám, zajdu za novou paní účetní TJ Spartak.“ 
p. Šuránková: „Ještě máme přece kontrolní výbor, který by mohl toto kontrolovat.“ 
Ing. Křižan: „Kontrolní výbor má kontrolovat usnesení rady a zastupitelstva, nemá 
k tomu kompetenci.“ 
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Poskytnutí dotace 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města 
Hluk ve výši 1 380 000 Kč pro TJ Spartak Hluk. 
PRO:  20   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 8/2020/16 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města 
Hluk ve výši 1 380 000 Kč pro TJ Spartak Hluk. 

 
Schválení veřejnoprávní smlouvy 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko.  
Ing. Dohnal: „Teď je šance si upravit splátky ve smlouvě“. 
p. Bojko: „Je pro město problém poslat dotaci jednorázově?“ 
p. Angerová: „Není to problém, je možno zaslat v jedné splátce, pokud to tak 
odsouhlasíte.“ 
 
p. Bojko: „Dávám tímto protinávrh na schválení veřejnoprávní smlouvy s tím, že se 
v bodě 2.1  této smlouvy zruší vyplacení dotace ve třech splátkách a nahradí se  
jednorázovým vyplacením. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje Veřejnoprávní smlouvu číslo: DZ/4/2020 o 
poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 1 380 000 Kč pro TJ 
Spartak Hluk, z.s., na materiální, sportovní a zdravotní vybavení, cestovné, dopravu, 
ubytování, poštovné, vklady za účast na turnaji, startovné do soutěží, registrační a 
evidenční poplatky, odměny trenérů mládeže, náhrady rozhodčím, odměnu 
pokladním, upgrade účetního programu, finanční odměny v anketě Sportovec města 
Hluk, věcné ceny do florbalového turnaje „Slovácký pohár“, věcné ceny do 
kuželkářského turnaje „Memoriál Martina Kadlčka“ a věcné ceny do „Velké ceny 
Hluku“ v judu - vše pro oddíly - zajištění sportovní činnosti aktuálně patnácti oddílů TJ 
Spartak Hluk, z.s., s tím, že finanční dotace bude vyplacena jednorázově, do 30 dnů 
po podpisu smlouvy. 
PRO:  18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    3 

Usnesení:  ZM 8/2020/17 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo Veřejnoprávní smlouvu číslo: DZ/4/2020 o 
poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 1 380 000 Kč pro TJ 
Spartak Hluk, z.s., na materiální, sportovní a zdravotní vybavení, cestovné, dopravu, 
ubytování, poštovné, vklady za účast na turnaji, startovné do soutěží, registrační a 
evidenční poplatky, odměny trenérů mládeže, náhrady rozhodčím, odměnu 
pokladním, upgrade účetního programu, finanční odměny v anketě Sportovec města 
Hluk, věcné ceny do florbalového turnaje „Slovácký pohár“, věcné ceny do 
kuželkářského turnaje „Memoriál Martina Kadlčka“ a věcné ceny do „Velké ceny 
Hluku“ v judu - vše pro oddíly - zajištění sportovní činnosti aktuálně patnácti oddílů TJ 
Spartak Hluk, z.s., s tím, že finanční dotace bude vyplacena jednorázově, do 30 dnů 
po podpisu smlouvy. 
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AD 4) Žádost o dotaci – Charita Uherské Hradiště 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení žádost o dotaci – Charita 
Uherské Hradiště v požadované výši 230 000 Kč, včetně příslušné smlouvy. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 
Ing. Dohnal: „Vyúčtování dělají pouze 1x za rok?“ 
p. Angerová: „Ano, vyúčtovávají pouze mzdy“. 
p. Šuránková: „A částka je stejná jako loni?“ 
Ing. Křižan: „Částka je stejná, není žádná změna.“ 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města 
Hluk ve výši 230 000 Kč pro Charitu Uherské Hradiště. 
PRO:   21  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/18 

Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města 
Hluk ve výši 230 000 Kč pro Charitu Uherské Hradiště. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje Veřejnoprávní smlouvu č. DZ/5/2020 o 
poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 230 000 Kč s Charitou 
Uherské Hradiště, na mzdy a zákonné odvody pracovníků poskytujících služby pro 
občany města Hluk, především v Charitním domově Hluk, v Odlehčovací službě Hluk 
a na terénní služby na území města Hluk. 
PRO:   21  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/19 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. DZ/5/2020 o poskytnutí 
neinvestiční dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 230 000 Kč s Charitou Uherské 
Hradiště, na mzdy a zákonné odvody pracovníků poskytujících služby pro občany 
města Hluk, především v Charitním domově Hluk, v Odlehčovací službě Hluk a na 
terénní služby na území města Hluk. 
 

AD 5) Žádost o dotaci – Římskokatolická farnost Hluk  
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení žádost o dotaci – 
Římskokatolická farnost v požadované výši  500 000 Kč, včetně příslušné smlouvy. 
Ing. Křižan: „V loňském roce si farnost žádala o 350 tis. Kč, letos požadují 500 tis. Kč. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko.  
p. Straňák: „Farnost si nemůže financovat ze státní pokladny?“ 
Ing. Křižan: „Mohla by, byla by schopná si ufinancovat, ale trvalo by to déle“. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města 
Hluk ve výši 500 000 Kč pro Římskokatolickou farnost Hluk. 
PRO:   20  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 8/2020/20 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města 
Hluk ve výši 500 000 Kč pro Římskokatolickou farnost Hluk. 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje Veřejnoprávní smlouvu č. DZ/6/2020 o 
poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 500 000 Kč s 
Římskokatolickou farností Hluk, na opravu fasády věže kostela v Hluku a rekonstrukci 
hromosvodu kostela. 
PRO:   20  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 8/2020/21 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. DZ/6/2020 o poskytnutí 
neinvestiční dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 500 000 Kč s Římskokatolickou 
farností Hluk  na opravu fasády věže kostela v Hluku a rekonstrukci hromosvodu 
kostela. 

 
AD 6) Kontrola pokladny 
Byla provedena kontrola pokladny a členové finančního výboru konstatují, že fyzický 
stav souhlasí s účetním. Rovněž kontrola pokladních dokladů vykazuje jejich vedení 
v intencích zákona. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí informace o kontrole pokladny městského 
úřadu. 
PRO:   21  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 8/2020/22 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí informace o kontrole pokladny městského 
úřadu. 

 

9. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 Parkoviště v ulici Závodní – Ing. Křižan: „V pondělí se mělo začít se stavebními 

pracemi, termín pokračuje dle lhůty, pouze se práce přerušily přes zimu. Do dvou 
měsíců by mělo být parkoviště hotové“. 
 

 Pronájem bufetu na městském koupališti -  Mgr. Botek: „Na základě vyhlášeného 
záměru se přihlásilo 6 uchazečů, vyhrála paní X.Y.“ 
Ing. Dohnal : „Jaká byla kritéria?“ 
Mgr. Botek: „Budoucí spolupráce s městem a výše nájmu.“ 
Ing. Křižan: „Současná výše nájmu činí 60 tis. Kč/rok, paní X.Y. nabídla cenu vyšší, a 
to 69 000 Kč.“ 
Ing. Dohnal: „Na jakou dobu se schvaluje?“ 
Ing. Křižan: „Na dobu neurčitou.“  
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 Obnova opěrné zídky fotbalové tribuny sportovního areálu – Ing. Křižan: „Zídka je 

předprojektována, vyjadřovat se bude jen náš stavební úřad. Osloví se firmy, bude se 
řešit odvodnění pod a nad tribunou.“ 
 

 Tříkrálová sbírka – Mgr. Botek: „V letošním roce se v Hluku vybralo 183 278 Kč, 
2015 – 145 638 
2016 – 147 485 
2017 – 156 751 
2018 – 159 631 
2019 – 160 721 + 5 Euro“. 
 

 Nová tajemnice na MěÚ Hluk – Ing. Křižan:  „Jedná se o paní Ing. Zdráhalovou 
z Uherského Ostrohu, která pracovala na Městském úřadě v Uherském Ostrohu.  
Ing. Zdráhalová se představila zastupitelům a přítomným občanům. 
p. Šuránková: „Jaká bude pracovní náplň paní tajemnice?“ 
Ing. Křižan: „Pracovní náplň tajemnice bude uveřejněna na webových stránkách 
města, její výčet nařizuje zákon.“ 
Občan X.Y.: „Tajemník už tady jednou byl.“ 
Ing. Křižan: „Funkce tajemníka zanikla, 28 let tady už nebyla, není to nic 
neobvyklého“. 
Ing. Dohnal: „To, že nebyl v Hluku tajemník považuji ze velkou chybu, protože  
tajemník řeší úplně jiné věci než starosta. Starosta doposud vykonával všechno.  
Popřál bych paní tajemnici hodně štěstí, trpělivosti a pracovitosti, protože ji čeká 
hodně práce. Věřím, že spoustu práce se dá dohromady tak, aby se starostovi a 
místostarostovi uvolnily ruce na vyřizování dotací“. 
 

 Komplexní pozemkové úpravy – aktualizace plánu společných zařízení 
Ing. Křižan: „Mělo by dojít k naplňování nároků, na jednání se sborem vlastníků jsme 
se dohodli, že necháme doprojektovat komunikaci nad Drumasem tak, aby areál 
mohl být zásobován plnohodnotnou komunikací. Otevírá se možnost omezit nákladní 
dopravu z Husí hory a z ulice Antonínské. Kdy bude cesta udělaná nevíme. „Je 
důležité, aby byla územně zasazená do terénu a povolena, kdo ji bude financovat 
necháme budoucnosti. Další věc je cyklostezka Hluk – Boršice u Blatnice. Řešíme 
území, které není jednoduché z hlediska ochrany přírody. Náš územní plán vede toto 
území nad Babí horou jako Evropsky významná lokalita „Natura 2000“. Cyklostezku 
tady nelze udělat, proto řešíme s Krajským úřadem Zlín, odborem životního prostředí, 
kudy by mohla vést cyklostezka v rámci polní cesty, aby se mohly pozemky připravit 
majetkově. 
 

 Přehled kulturních akcí na nejbližší období a organizační změny kulturní komise: 
Mgr.  Botek: 
„22.02. Městský krojový ples – sportovní hala – 19:00 
 07.03. Ušúlaj si růžu – Obecní hostinec 
 14.03. Vinařský ples – sportovní hala – 19:00 
 21.03. promítání v městském kině – program a čas nestanoven 
 05.04. Malované vajíčko – památkové domky – 14:00 
 12.04. Beseda u cimbálu – tvrz – čas nestanoven 
 17.04. a 19.04. Divadelní představení – přesněji nestanoveno 
 18.04. Koncert Hradišťan a Filharmonie B. Martinů Zlín – sportovní hala – 19:00 
Organizační změny kulturní komise - na vlastní žádost ukončila činnost předsedkyně 
této komise Mgr. Hrdinová. Byli osloveni členové komise, jestli nechtějí převzít tuto 
funkci a do pátku se mají zájemci nahlásit. V počtu 17 členů se nedá komise řídit, 
proto jsme se na radě města dohodli, že zredukujeme počet členů komise na počet 
členů politických stran tak, že každá politická strana bude mít zastoupeného jedno 
člena.“ 
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Ing. Dohnal: „Zdá se mně to divné, řešit členy komise z politických stran. Nebylo by 
dobré, aby měl předseda komise pravomoc si vybrat členy, kteří dělají do kultury?“ 
p. Říhová: „Myslím si, že by se měli zvolit ti lidé, kteří něco do kultury dělají.“ 
Mgr. Hrdinová: „Myslím si, že ten člověk, který bude chtít dělat předsedu komise by 
měl mít možnost si členy vybrat a rada jen schválit.“ 

 
 Termínový plán jednání zastupitelstev a rady města v roce 2020: 

Termíny jednání zastupitelstva v roce 2020: 
 22. dubna 
 24. června 
 16. září 
   9. prosince 

Rada města bude zasedat každé 3 týdny. 
  

 Příprava Dolňáckých slavností 2020 – Mgr. Botek: „Tento týden se dal na webové 
stránky města zvací leták a rámcový program Dolňáckých slavností. Od příštího 
týdne bude na Informačním centru města v tištěné podobě. Celkem bude 23 jezdců, 
král bude vyjíždět z domu. Podrobný program je skoro hotový“. 
Ing. Dohnal: „Prezentovalo se logo jízdy králů, jsou někde stanovena pravidla pro 
užívání tohoto loga, kdo jej může používat?“ 
Mgr. Botek: „Zatím stanoveno není.“ 
 

 Projekt kanalizace a ČOV (dešťová zdrž, instalace nejmodernější technologie, 
odlehčovací komory, modernizace ČOV v horizontu 20–30 let)  
Ing. Křižan: „V krátké době může dojít k tomu, že budeme muset měřit i vypouštěné 
srážkové vody pro Povodí Moravy. Aby se mohlo měřit, je potřeba řešit dešťovou 
zdrž, která bude vybudována v rámci čističky odpadních vod. Projektová 
dokumentace bude tedy ještě doprojektována o dešťovou zdrž. Půjde o investici 
v řádu 5 – 6 mil. Kč, proto bude dobré zažádat o dotaci (50% nám dá stát, 10-17% 
kraj), protože za 5 let nám to nařídí legislativa.  Máme hotový projekt  na Modernizaci 
a intenzifikaci ČOV města Hluk. Kraj po nás požaduje využívání tzv. „BAT 
technologií“. Pokud děláme něco z dotací,  musí být technologie nejmodernější, my 
máme 25 let starou ČOV a technologie je stará 40 let. Jednáme s krajskými úředníky, 
protože veškerá projektová dokumentace, kterou rok chystáme, by byla zbytečná. 
V některých případech je nesmysl využívat nejmodernější zařízení, proto jednáme 
s krajským úřadem a hledáme varianty jak zdůvodnit, že BAT technologie nejsou pro 
naši čističku nejvýhodnější. 
Odlehčovací komory – v době přívalových dešťů přes tyto komory odchází část 
dešťových vod do potoka,  celkem máme 16 výústních prvků. Jeden je  na ČOV, další 
je odlehčovací před ČOV a zbývajících 14 je po celé vodoteči až k Autopalu. 
Předpoklad legislativy je, že i tyto komory se budou osazovat měřícím zařízením a 
informace o průtoku zase budeme odvádět. Odlehčovací komory budeme muset 
pravděpodobně vrátit do stavu dle projektu, opravit jejich výústní prvky a řešit, aby se 
nevytápěly sklepy např. v ulici Zahradní.“ 
 

 Situace s likvidací odpadů a vývoj do budoucna – Mgr. Botek: „Je problém se 
zpracováním plastů a papíru. U plastů se od roku 2017 zvýšila cena z 1300 Kč/tunu 
na 3 000 Kč/tunu. Plasty se vyvážely z Evropy do Číny a v současné době je nikdo 
nechce. Za svoz a uložení papíru na skládku byla cena  k 01.01.2020 - 300 Kč/tunu, 
k datu 01.02.2020 – 1 000 Kč/tunu  a k 01.03.2020 – 1 300 Kč/tunu“. 
Ing. Křižan: „Dostáváme se do situace, jestli neřešit ukládání papíru a textilu i na 
sběrném dvoře nebo řešit omezením množství na osobu. V Kunovicích je dán limit na 
občana, kolik kilo papíru, dřeva může odevzdat, zbývající část si občané platí“. 
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 Projekt tvrze, podání žádosti, studie – Ing. Křižan: „Rada města schválila podání 
žádosti o dotaci na projekt Zlepšení tepelně technických vlastností tvrze 
z Operačního programu Životní prostředí. Podle manažerky Energetické agentury 
Zlínského kraje bychom měli do dvou měsíců vědět, zda dotaci dostaneme. 
Projektová dokumentace řeší výplně otvorů (okna, dveře), výměnu zdrojů tepla a 
zateplení  půdy.  Částka  činí  12 mil. Kč,  50%  plnění.  Celkově  je  špatný  interiér, 
rozvody topení, na které se dotace nevztahuje, nevyhovující odpady v litině, 
nevyhovující sociální zařízení, nádvoří, nemožnost bezbariérového přístupu, 
nemožnost zázemí pro zaměstnance kavárny. Studie a projektová dokumentace se 
musí zpracovat do konce roku. Při získání dotace bychom chtěli začít rekonstrukci 
v září roku 2021, která bude podle projektanta trvat jeden rok. Technicky to bude 
náročné“. 

 
 Nezaměstnanost k 31.01.2020 

 

Obec, okres, kraj Počet uchazečů nezaměstnanost v % 

Hluk         67 2,13 

ORP Uh. Hradiště    1 709 2,61 

ORP Uherský Brod       769 1,92 

okres Uh. Hradiště    2 469 2,4 

Zlínský kraj   10 622 2,58 

ČR 230 022  3,07 

 
 Daňové příjmy 

 

skutečnost  1 – 19.2.2019 skutečnost 1 – 19.2.2020 srovnání skutečnosti 
roku 2020 s rokem 2019 

 

8 694 476,82 Kč 

 

8 597 171,60 Kč 

 

97 305, 22 Kč 

 

skutečnost  1 – 12/2018 skutečnost 1 – 12/2019 srovnání skutečnosti 
roku 2019 s rokem 2018 

 

62 892 828,52 Kč 

 

67 597 300,68 Kč 

 

4 704 472, 16 Kč 

 
 Stavy účtů k 19.02.2020  

Běžný účet u KB                               28 114 043 Kč 
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                      302 056 Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna                            2 660 Kč 
Účet ČNB                            592 808 Kč 
Účet ČNB Bezbariérové chodníky                    622 Kč 
------------------------------------------------------------------------------------------------          
Celkem  účty                                                  29 012 189  Kč  
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Úvěry u České spořitelny k 19.02.2020 
Úvěr č. 1 u České spořitelny                                         13 316 658 Kč  
Úvěr č. 2 u České spořitelny          7 189 321,50 Kč 
Celkem úvěry nesplacené         20 505 979,50 Kč 
         

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů. 
PRO:   21   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/23 

Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů. 

 
10. Diskuse 

Ing. Petr Hájek: „Loni jsme se bavili o klíčové identifikaci hlasování (hlasovací 
zařízení).“ 
Ing. Křižan: „Pokud bychom koupili hlasovací zařízení, byl by problém jej sem přinést. 
Nechal bych tuto věc někdy do budoucna.“ 
Občan X.Y.: „Jak to vypadá s chodníkem na naší straně?“ 
Ing. Křižan: „Při projektové dokumentaci kanalizace budeme řešit jak chodníky, tak 
kanalizaci, je to v plánu. Kdy bude vyprojektováno a řešeno nedokáži říct, někdy 
v rozmezí 3 -5 let.“ 
Občan X.Y.: „Proč se odhrnuje sníh jenom na dolní straně Hlavní ulice? Traktor na 
horní stranu nezajíždí.“ 
Občan X.Y.: „V naší ulici u domu pana Hrubého je potřeba vyčistit zeleň a zaměřit 
pozemek, který není jeho a má jej oplocený. Má 20 let uskladněnou krytinu.“ 
Ing. Křižan: „Toto má v náplni práce městská policie, ořezy stromů se mohou udělat.“ 
Ing. Dohnal: „Kontroluje městská policie soukromé pozemky, které užívá obec?“ 
  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí diskusi občanů a zastupitelů. 
PRO:   21  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 8/2020/24 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí diskusi občanů a zastupitelů. 

 
11. Závěr 

Zasedání bylo ukončeno ve 20:50 hodin 
Zápis byl vyhotoven dne  26.02.2020 
Zapsala: Dana Krhovská 

 
Zápis ověřil:  

 
p. Ing. Pavel Dohnal:  dne 27.02.2020 

 
p. Mgr. Vladislava Michalčíková: dne 26.02.2020 

 
 

 
Ing. Martin Křižan v.r. 

starosta 


